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Aika:  20.09.2017 
 kello 18:00 
 
Paikka:  Otakaari 4 
 02150, Espoo 
 Kiltahuone 
 
 
Läsnäolijat: Anton Närekorpi, puheenjohtaja 
 Heidi Kaukinen, sihteeri 
 Daniel Haaranen 
 Erik Jaatinen 
 Ida Tasa 
 Iiro Lindgren, saapui 7.2 
 Niko Kälkäjä 
 Oskar van der Weij 
 Samuel Viitikko 
 Silja Yli-Juuti 
 Suvi Ojala 
 
 
 

1. KOKOUKSEN AVAUS 
1.1 Anton Närekorpi julisti kokouksen avatuksi ajassa 18:35. 

 
2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 

2.1 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 
3.1 Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi. 

 
4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 

4.1 Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 
 

5. ILMOITUSASIAT 
5.1 Kuulumiskierros: Kaikille kuuluu hyvää 

                                                                        
6. JÄSENASIAT 

6.1 Uusia jäseniä 5 kappaletta. Päätös: Hyväksytään 3 uutta jäsentä, Norbert Magât, 
Luisa Schmidt ja Eemeli Saarelainen. 
 

6.2 Raadin palautteessa toivottiin, että viikkotiedotteen vitsit voisivat olla vähemmän 
seksistisiä ja ettei wappukuvat olisi salasanan takana. Raati kiittää palautteesta ja ottaa 
sen tulevassa toiminnassaan huomioon. 

 

7. YLEISTÄ 
7.1 Vuosijuhlaedustukset. 

7.1.1 Päätös: Anton Närekorpi edustaa Rakennusinsinöörikilta ry:tä Tampereen 
Rakentajakillan vuosijuhlilla. 

7.1.2 Päätös: Anton Närekorpi ja Oskar van der Weij edustavat 
Rakennusinsinöörikilta ry:tä Vuorimieskillan vuosijuhlilla. 

7.1.3 Päätös: Iiro Lindgren edustaa Rakennusinsinöörikilta ry:tä Arkkitehtikillan 
vuosijuhlilla. 
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7.1.4 Päätös: Ida Tasa ja Samuel Viitikko edustavat Rakennusinsinöörikilta ry:tä 
Lämpövoimakerhon vuosijuhlilla. 

7.1.5 Päätös: Daniel Haaranen, Erik Jaatinen, Heidi Kaukinen, Samuel Viitikko, 
Silja Yli-Juuti, Niko Kälkäjä ja Suvi Ojala edustavat Rakennusinsinöörikilta 
ry:tä Teekkariperinnejuhlassa. 
 

7.2 Muuttoilmoituksia ei ole vielä keretty tekemään. 
 

7.3 Kunniamerkkien saajista 104. ½ -Hermannissa tehdään forms-kysely kiltalaisten 
mielipiteille. Hopeiset kunniamerkit ovat noudettavissa AYY:n toimistosta. 
 

7.4 Vuosijuhlatoimikuntaan on tällä hetkellä hakenut neljä henkilöä. 
 

7.5 Ehdotettiin, että kiltahuoneen avajaiset voisi järjestää 19.10. Avajaisiin kutsuttaisiin 
koulun henkilökuntaa, kiltojen hallitukset ja kunniajäsenet. Päätös: Kiltahuoneen 
avajaiset järjestetään 19.10. 
 

7.6 Raadin kämppäkierroksen ajankohdaksi Närekorpi ehdotti keskiviikkoa 11.10. tai 
torstaita 12.10. Päivien välillä käytiin käsiäänestys, jonka voitti torstai 12.10. Toinen 
virkistys sovitaan myöhemmin. 
 

7.7 Nimenmuutoksesta olisi hyvä järjestää keskustelutilaisuus ja lisätä ilmoitus Facebookiin 
ja ilmoitustaululle. Keskustelutilaisuus olisi epävirallinen ja siellä kuultaisiin kiltalaisten 
mielipiteitä. Päätös: Järjestetään keskustelutilaisuus ennen raadin virallista 
kokousaikaa keskiviikkona 11.10. 
 

7.8 Marjo Immoselle järjestetään läksiäiset 29.9.  
 

7.9 Närekorpi kehotti, että kaikki alkavat tehdä jo omaa testamenttia seuraajalleen. 
Raatikoulutus seuraajille järjestetään 9.-10.12. 
 

7.10 Killan toimihenkilöille olisi hyvä järjestää virkistystä. Ehdotettiin, että kaikkien 
toimikuntien virkistysbudjetit yhdistetään ja järjestetään yhteinen virkistys kaikille 
vuoden lopussa. 
 

7.11 Menneet tapahtumat. 
7.11.1 Sitsikoulutus meni hyvin. 
7.11.2 Fuksisitsit sujuivat hyvin lukuun ottamatta muutamia ruokien kanssa 

tapahtuneita virheitä, jotka lopulta korjattiin. 
 

7.12 Närekorpi muistutti postin hakemisesta K1-talon vahtimestarilta ja lötteröstä. Lötterö 
löytyy AYY:n keskustoimista. 

 
8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA 

8.1 104. ½ -Hermanni järjestetään 7.-8.10. Tasa pitää Jaatisen ja Ojalan ajan tasalla 
mahdollisista yhteistyökumppaneista. Ojala sanoi, että plaseeraus tehdään Hermanni-
tyylisesti, eikä pöydät tule olemaan pitkittäisissä riveissä. Viitikko on laittanut 
sähköpostia alumneille heidän omasta kiintiöstään 104. ½ -Hermannissa ja yksi alumni 
vuosikurssi on ottanut yhteyttä Viitikkoon. 
 

8.2 Ympäristöteekkaripäivien sitsit on hoidossa. 
 

 
9. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA 

9.1 Ei uutta asiaa. 
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10. OPINTOTOIMIKUNTA 

10.1 Alumnisuhteita tarvitaan joku hoitamaan. Käydään seuraavassa kokouksessa 
paremmin läpi. 
 

10.2 AllWell-kyselyä oltiin käyty läpi opintoneuvoston kokouksessa. Kyselyn mukaan noin 
20 prosenttia opiskelijoista ovat uupuneita. Jotta näin ei olisi, tehdään jonkinlainen 
uudistus. 

 
11. FUKSITOIMIKUNTA 

11.1 Fukseille kuuluu hyvää. 
11.2 Fuksiaiset järjestetään 15.10. 
11.3 HBN on tulossa?! 

 
12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA 

12.1 Ei uutta asiaa. 
 

13. RUUTISET-TOIMIKUNTA 
13.1 3. lehti on tulossa. Haaranen aloittaa lehden taittamisen ensi viikon alussa. 

 
14. EXCURSIOTOIMIKUNTA 

14.1 Kälkäjä ei ole saanut vielä fuksiexcursiosta vastausta. 
14.2 Pääaineiltama järjestetään 10.10. Ammattiainekerhot pitävät muutaman minuutin 

esittelyn. 
14.3 SRV:ltä tulossa kesätöihin liittyvä tapahtuma tai excursio joskus tammikuussa. 
14.4 Case Korhonen: AATUsta maksu maksamatta. 

 
15. RAHA-ASIAT 

15.1 Hyväksyttävät korvaustositteet ja laskut. Päätös: Hyväksytään liitteenä olevat 
korvaustositteet ja laskut. 

15.2 Killan tilillä on 13.430,84 euroa. 
15.3 Budjettikatsaus löytyy drivestä yleistä-osiosta budjetista. 

 
16. TIEDOTUS 

16.1 Seuraavaan viikkotiedotteeseen lisätään ilmoitukset kiltahuoneen avajaisista, 
tulevista excursioista sekä pIKkujoulusta ja vaalikokouksesta. 

16.2 Tämän viikon viikkotiedote ei onnistunut. 
 

17. AYY JA ITY 
17.1 LUOVA järjestää saunaillan 29.9. 

 
18. MAIK JA AA-KERHOT 

18.1 MAIKin seuraava kokous järjestetään tämän viikon perjantaina 22.9. 
 

19. RIL JA TEK 
19.1 RIL nuorten gaalailta järjestetään Design Factorylla torstaina 21.9. kello 17 alkaen. 

 
20. M.E.T.A 

20.1 Närekorpi selvittää R-talon avaimien ja kulkukorttien palautuksesta. 
20.2 Akateemisen huispauksen MM-kisat järjestetään 13.10. Närekorpi ehdotti, että 

lähdettäisin raadin jengillä sinne. 
20.3 Otatarhan ajoissa RaJavastaava Mihail Merkurjev ei ole paikalla. 
20.4 Mietitään Pyöreäntornin killan arwoisia raadin kesken. 
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21. SEURAAVA KOKOUS 

21.1 Seuraava kokous järjestetään doodle-kyselyn perusteella. 
 

22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
22.1 Anton Närekorpi päätti kokouksen kello 20:36. 

 

 

 

VAKUUDEKSI 

 

  

_______________________________  _______________________________ 
Anton Närekorpi   Heidi Kaukinen 
Puheenjohtaja   Kirjuri-tiedottaja 
 


